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Białe Błota, dnia 19.09.2023 r. 

BRG.0012.6.8.2023 

 

 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 19.09.2023 r.  

od godz. 14.30 w Auli Szkoły Podstawowej w Białych Błotach, ul. Czysta 1A. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka, radna Magdalena 

Sznajder, radny Łukasz Wyszomirski, radna Ilona Nowakowska, radny Piotr Mądrzyński, 

Kierownik Referatu Dróg Michał Kostkowski, przedstawiciel Referatu Dróg Karolina Gaca, 

mieszkańcy. 

 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka powitała osoby uczestniczące w posiedzeniu, 

odczytała pouczenie dot. ochrony danych osobowych i przedstawiła porządek posiedzenia.  

 

Temat posiedzenia:  

1. Kontrola problemowa w Referacie dróg i gospodarki odpadami w zakresie używanego 

kruszywa do równania i utwardzania dróg w Gminie Białe Błota. 

2. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. 

 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka powiedziała, że są zainteresowani jakie kruszywo 

jest przeznaczane na drogi? Czy to kruszywo sami produkujemy, czy jest ono kupowane? Czy to 

kruszywo ma atesty? 

Przygotujemy te pytania i przekażemy do Referatu Dróg. 

 

Ad.2. 

 

Radna Ilona Nowakowska zapytała o przystanek linii 92 na ul. Akacjowej, czy będzie można 

wpisać go do projektu na przyszły rok, bo jest to chyba teren prywatny? 

Kierownik Referatu Dróg Michał Kostkowski odpowiedział, że jest możliwość przejęcia tego 

gruntu i potraktowania tego jako przebudowa drogi z peronem i chodnikiem. Sprawdzi sprawę 

bardziej szczegółowo. 

 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka odniosła się do pisma, w sprawie incydentu podczas 

sprzątania lasu przez uczniów Szkoły Podstawowej w Łochowie. Zaproponowała, żeby tą sprawą 

zajęła się Komisja Oświaty. 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka zarządziła głosowanie w tej sprawie. 
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Głosowanie: 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka – ZA 

Radny Łukasz Wyszomirski – ZA 

Radna Magdalena Sznajder - ZA 

Wniosek został przegłosowany. 

 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka zakończyła posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

Na podstawie nagrania protokół sporządziła: Natalia Kuffel 

 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

Katarzyna Tomicka 


